
Aan de leden van de raad Gemeente Medemblik, 

Betreft: 

Bezwaar  op  het voorgenomen voorstel van het college om de subsidie van 

de STEM ( Stichting Evenementen Medemblik) de komende jaren met 75% 

te korten. De totale subsidie van € 38.704.- wordt terug gebracht naar € 

10.000.-. 

Namens de Horeca vinden wij dit onverantwoord. De hoeveelheid aan 

vrijwilligers ( die wij koesteren en ook voorzien van iets extra’s tijdens de 

evenementen) raken wij kwijt. Dit zijn de handen die de Evenementen 

mogelijk maken. Als we dit commercieel zouden moeten doen is het vele 

malen duurder dan € 38.704.-. We houden de sfeer goed in de stad en de 

levendigheid ( er is altijd wat  te doen in Medemblik) en  de mening van de 

horeca is dat dat eigenlijk onbetaalbaar is. 

De aantrekkingskracht van de evenementen is 8 jaar geleden onderzocht en 

bleek dat de bezoekers uit een straal van 28 km rondom Medemblik komen.  

Omdat er “altijd” iets te doen is in Medemblik wordt het ook gebruikt in de 

reclame uitingen door de gemeente Medemblik op  bv NH radio. De site Visit 

Medemblik wordt hier ook voor een groot gedeelte mee gevuld. Er is elke 

week wel weer iets nieuws te melden en dan komt men van buitenaf om  te 

sfeerproeven, een boodschap te doen of/ en een terrasje te pakken.  

De STEM   werkt in opdracht van de middenstand en horeca van de stad 

Medemblik, zij betalen hier ook aan mee. De horeca en middenstand zijn 

door de Covid-19 hard geraakt  en we zijn er nog niet. Dat maakt het ook 

extra zuur als er bijna geen financiële hulp meer zal zijn van de gemeente 

Medemblik, het geld raakt bij de STEM op en dooft het kaarsje langzaam uit.  

Wat  wij ons ook afvragen is, als er door de STEM geen Sinterklaasintocht 

meer georganiseerd kan worden, gaat de gemeente dit dan zelf doen? Gaat 

de gemeente  een commerciële partij vragen en beseft de gemeente wel wat 

dat dan gaat kosten?  Financieel is de STEM een goedkope manier van 

organiseren, ook voor de gemeente. 

Ons verzoek aan de leden van de raad: Wij vragen om de subsidie voor de 

komende jaren gelijk te houden  met voorgaande jaren en het voorstel van 

het college aan te passen in de aangeboden begroting. 

Vriendelijke groeten,  Namens de Horeca in de stad Medemblik 

Margo Kalverboer, Costas  Medemblik 



 


